
HVS Felülvizsgálat 2011 

A Helyi Vidékfejlesztési Stratégia felülvizsgálatának célja  

A  2009-ben elfogadott HVS felülvizsgálatára sor került a helyi, hazai és globális gazdasági és 

társadalmi környezetben bekövetkezett folyamatok miatt. Célunk a felmerült új kihívásokra 

adandó új válaszok megkeresése, ennek érdekében új intézkedések megfogalmazása, ill. a ré-

giek újra fogalmazása, és a hozzájuk kapcsolódó forrásallokáció megadása. Sor került a meg-

lévő intézkedések összevonására, azokból több célterületet átfogó projektek kidolgozására. A 

beérkezett projektötletek alapján új intézkedések kialakítására. Kisértékű intézkedés kialakítása 

is megvalósult, a helyi termelők céljainak elérése érdekében.  

A HVS felülvizsgálat során alkalmazott nyilvánossági intézkedések, résztvevők  

2011.02.09-én elnökségi ülésünk volt Mánfa községben, ahol megkezdtük a 17 db célterületünk 

felülvizsgálatát. Az eljárásrend kézhezvételét követően a hirdetmény megszövegezése, annak 

elhelyezése a honlapon 2011.02.15-ig megtörtént. A hirdetményeket a munkaszervezet dolgo-

zói mind a 46 településén hirdetőtáblákra kihelyezte, valamint a HACS tagoknak e-mail-ben is 

elküldtük. Továbbá a hirdetmények szövege bekerült a helyi Szászvár televízióba, Mágocs vá-

rosi újságba és Sásd és Vidéke újságba. 2011.02.18-án összehívtuk a HACS tagságot, ahol a 

tervezői csoport megválasztására került sor. A tervezői csoportban szereplők nevei is felkerül-

tek a honlapra. Ezt követően meghatároztuk a fórumok megtartásának időpontjait, helyszíneit. 

4 db fórum megtartására került sor. 2011.02.22-én a szászvári Faluházban rendeztük meg az 

első HVS frissítéssel kapcsolatos fórumot. A második fórum 2011.02.25-én, Mágocson, a Vá-

rosházán volt, a harmadik Magyarszéken 2011.02.28-án, és a negyedik fórum Sásdon, a Város-

házán 2011.03.03-án. A fórumokon túl nagy érdeklődés nem volt, kevés volt az idő a fórumok 

megfelelő propagálására, a HACS területén élők megkeresésére, erre kizárólag saját honlapunk, 

és a települési hirdetőtáblák szolgáltak. A fórumokon a jelenlévők száma 10 és 20 fő között 

volt. A megjelentek közül vegyesen voltak vállalkozók, civil szerveztek képviselői, magánsze-

mélyek és polgármesterek, a három szféra képviseletének aránya hozzávetőlegesen 1/3-ad, 1/3-

ad és 1/3-ad volt. Ennek ellenére szép számmal érkeztek be projektöltetek, ezek száma 30 db 

felett van. A honlapon folyamatosan megjelentettük az információkat a HVS frissítésével kap-

csolatosan. A fórumokról emlékeztetők készültek, melyek elhelyezésre kerültek a honlapon. A 



projektötletek feltöltésre kerültek weboldalunkra. A tervezői csoport ülésein megvitatásra ke-

rült a HVS helyzetelemzése, jövőképe, fő célkitűzései, intézkedései és célterületei. 2011.03.11-

én elnökségi ülés keretében elfogadtuk a HVS dokumentumot. 


